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Sammanfattning  

En skrivelse angående översyn, upprustning och nyanskaffning av anslagstavlor 

inom stadsdelen av Kjell Marténg (V) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) 

lämnades 2010-04-22 till förvaltningen för beredning.  

 

I ärendet anges att det inom stadsdelen råder brist på anslagstavlor samt att  

många anslagstavlor är i ett bedrövligt skick. Skrivställarna begär därför att 

befintliga anslagstavlor ses över och rustas upp vid behov, att nya tavlor placeras 

ut samt att detta sker före valet 2010. 

 

En inventering genomfördes efter sommaren med ett resultat som visar på ett  

visst behov av upprustning och nyanskaffning vilket förvaltningen kommer att 

genomföra under hösten. Förvaltningen ska också se över möjligheterna att 

placera nya tavlor efter önskemål i ärendet. 
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Bakgrund  

En skrivelse angående översyn, upprustning och nyanskaffning av anslagstavlor 

inom stadsdelen av Kjell Marténg (V) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) 

lämnades 2010-04-22 till förvaltningen för beredning.  

 

Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom Avdelningen för samhällsplanering . 

 

Ärendet  

I ärendet anges följande: 

”Inom stadsdelen råder idag brist på anslagstavlor där bl.a. föreningar kan 

annonsera. Redan vid tidpunkten för EU-valet 2009 befann sig många 

anslagstavlor i bedrövligt skick och avståndet mellan dem var stort. Den gångna 

vintern har dessutom på sina håll medfört att antalet anlagstavlor, som är i hyfsat 

skick ytterligare reducerats, flera har gått sönder eller är i olika stadier av förfall.  

 

Under det senaste årtiondet har det byggts ett stort antal nya bostäder inom 

stadsdelen. En galleria och några torg och öppna platser har tillkommit. Stadsdelen 

har blivit alltmer attraktiv på grund av sitt centrala läge.  

 

Det ankommer en modern, attraktiv stadsdel att kunna erbjuda besökare och 

boenden aktuell information från bl.a. föreningar på anslagstavlor, speciellt inför 

framtida avgörande händelser som kommande val i september.   

 

För utökad information via anslagstavlor i stadsdelen begär vi därför: 

 

 att befintliga anslagstavlor ses över och rustas upp vid behov  

 

 att nya anslagstavlor sätts upp på öppna platser där mycket folk rör sig som 

Årstaberg, Årstadal, Marievik, Liljeholmstorget och vid tunnelbanan 

Liljeholmen  

 

 att stadsdelsförvaltningen snarast gör föreslagen översyn och 

nyanskaffning samt åtgärdar i god tid inför stundade allmänna val i syfte 

att reducera otillbörlig affischering.” 
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Förvaltningens synpunkter  

Avdelningen för samhällsplanering hade under första halvåret i år en något 

ansträngd personalsituation, då det inte varit möjligt att genomföra en inventering 

av stadsdelens anslagstavlor. Därför har det heller inte varit möjligt att genomföra 

några åtgärder i tid före valet. Efter sommaren påbörjades dock inventeringen och 

den har nyligen slutförts. Resultatet visar på ett visst behov av upprustning och 

nyanskaffning vilket förvaltningen kommer att genomföra under hösten. 

 

Förvaltningen arbetar fortlöpande med underhåll av anslagstavlor. I vissa fall kan 

det ändå hända att en del tavlor förfaller till ett sådant skick att det inte är 

acceptabelt varför en inventering har varit på sin plats. 

 

När det gäller placering av nya anslagstavlor på de platser som framförs i ärendet 

kommer förvaltningen att se över dessa och placera där så är möjligt. Det har 

tidigare framkommit önskemål om en anslagstavla vid Liljeholmstorget, men där 

har inte funnits någon lämplig placering. Istället undersöker förvaltningen nu 

möjligheten att placera en tavla vid det nya Sjövikstorget i Årstadal. Placeringar 

på annan plats än parkmark måste ske i samråd med exploateringskontoret och 

trafikkontoret.  

 

I Marievik är marken i huvudsak privatägd varför en placering där inte är möjlig.  

För området vid Årstaberg gäller samma sak men förvaltningen ska i alla fall se 

över vilka möjligheter som finns.  

 

Bilaga  

Ärende för beredning – Skrivelse angående översyn, upprustning och 

nyanskaffning av anslagstavlor inom stadsdelen av Kjell Marténg (V) och Carita 

Stenbacka Tenezakis (V) 

 

 

 

 


